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Upnejmie powiadaniam, 2e podczas spotkania z nieszkahcani osiedta Mate Potudnie
zglosili interuencje w sprawie nie wlqczenia w 73 rocmicq powstania waruawskiego w dniu
1.08. o godz.'W -17.()0 systenu syreny alarmowejna budynku Dziewifiska g.

P_oilformowali, 2e iak co roku od kilku lat wychodzqz nieszkah i atzymujqsig pzed budynkien
Dzbwihska.9 gdile wlqcana bfla syrena by odda6 hold pown zotiieiom, is w tym ro*u sygnal z
syreny nie byl wlqczony-emitowany.

U^qyet1ni.e nyosze o wyjailnienie powod\w niezadzialania systemu syreny alarmowejbudynku
Dziewihska 9.


